

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金獎 Gold Award

製造業及工業服務

Manufacturing and Industrial Services



 | *Coca-Cola*
SWIRE COCA-COLA HK

太古可口可樂香港有限公司
Swire Coca-Cola HK Ltd.

作為香港飲品行業先驅，太古可口可樂香港有限公司向來十分重視可持續發展，時刻致力以卓越營運模式推展業務，以減少對環境的影響，並同時透過積極支持環保活動，在社區推動可持續的生活態度。

As a pioneer in the local beverage industry, Swire Coca-Cola Hong Kong Limited is fully committed to sustainable development and continually strives for excellence in its business practices and daily operations to reduce impact on the environment. The Company also endeavours to promote sustainable living in the community through active support to green activities.



透過採用全新膠樽設計，縮短瓶頸及減輕樽身重量，並以再生鋁製作飲品罐，從而降低對全新原材料的需求。

Actively reducing the use of raw materials in production of beverages through adopting a new plastic bottle design with a shorter neck and lighter weight, as well as using recycled aluminium to make beverage cans.



採用符合歐盟五型或以上排放標準的新型貨車，取代舊式運輸車輛，並檢討運輸路線，以減少運輸過程的碳排放。

Replacing aged delivery trucks with new models which complied with Euro V emission standards or above and reviewing transportation routes to lower carbon footprint during delivery.



於大學及私人住宅區進行教育和宣傳活動以推廣回收，並透過支持一個非政府組織的物流成本，促進他們擴大PET膠瓶的回收網絡和提升收集次數。

Promoting recycling through educational and promotional activities in universities and private housing estates, as well as supporting a non-governmental organisation's logistics costs to facilitate expansion of collection network and enhancement in collection frequency for PET bottles.